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VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE  
NA 3. REDNI SEJI OSOR Z DNE, 18.12.2014 

 
 
Vprašanja in pobude - Drago Bolčina 
1 -  pohvalil je ureditev kesonov na Falski cesti; 
 
2 - zanima ga, kdaj se bodo ob kesonih namestile ustrezne table, kajti prekršek je odmetavati 
     odpadke poleg kesona; 
 
3 - zanima ga, kako daleč je projekt rekonstrukcija Falske ceste oz. kakšne aktivnosti se pripravljajo 
     oz. kdaj lahko računajo krajani, da bo ta projekt s strani države podprt in zaključen; 
 
4 - v pisni obliki želi informacijo, koliko evropskega denarja so pridobile  Ruše v finančni perspektivi v 

letih 2007 – 2014 in kam so uvrščene Ruše v smislu črpanja evropskih sredstev na prebivalca 
občine v letih 2010-2014; 

 
5 - daje predlog, da se prostori Kulturnega doma koristijo za sestanke društev, odborov… 
 
6 - zanima ga, ali je v občinskem svetu pripravljenost, da se prične postopek za vzpostavitev  občinske 
      Blagajne. 
 

Odgovor pripravil Boštjan Jerman: 
Ad/1  Za pohvalo se zahvaljujemo. 
 
Ad/2 Kar se tiče namestitve tabel, smo že v dogovorih s podjetjem Snaga, ki je po pogodbi dolžno 

skrbeti za ureditev ekoloških otokov oz. zbirnih mest. Naj  še povemo, da smo tudi v predlog 
proračuna za leto 2015 predvideli postavko, namenjeno celostnemu izgledu ekoloških 
otokov, torej postavitvi lesenih ograj in ureditvi tal. 

 
Ad/3 Kolikor nam je poznano, je investicija predvidena v najboljšem primeru v letu 2015 – Direkcija 

RS za ceste poudarja pomanjkanje finančnih sredstev, kar pomeni, da bo potreben nov razpis 
za izbiro izvajalca. Občina vseskozi in redno poziva odgovorne k skrbnemu ravnanju in 
nadaljevanju investicije, v prilogi 1 pa je tudi dopis, ki smo ga s strani Direkcije RS za ceste 
prejeli kot odgovor na poslano pobudo. Župan je z nastalo situacijo ponovno seznanil 
pristojnega ministra in mu posredoval kronološki pregled dogajanja v preteklosti. 

 
Odgovor pripravil Boštjan Petek: 
Ad/4  - glej prilogo 2 
 
Ad/6   V proračunu 2015 je odprta nova proračunska postavka 142 – Javna blagajna, ki bo 
            namenjena plačevanju položnic naših občanov brez provizije. Javna blagajna bo 
            vzpostavljena preko pogodbene poslovne banke. 
 
Ad/5  odgovor pripravila Tanja Kocjan: 
            Enkratno koriščenje občinskih prostorov v kulturnih domovih (za potrebe sestankov, občnih 

zborov itd.) je možno s soglasjem občine, izdanim na osnovi posredovane vloge.  
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Vprašanje - Jožef Babič 
- zanima ga, kaj pomeni vsebina objave na spletni strani o nameri občine glede Športnega centra 
   Ruše. 
 

Odgovor pripravila: Tanja Kocijan 
-     v skladu z odredbo o stvarnem premoženju je potrebno vsako podaljšanje pogodbe oz. 
       sklepanje  nove pogodbe objaviti na spletni strani občine. Ker se je Cezam-u podaljšala 
       pogodbe za eno leto,  je bilo to tudi objavljeno. 
 
 
 
Vprašanja in pobude - Lovro Bačun 
1 - v prejšnjem mandatu sta se začela pripravljati strategija in pravilnik za šport. Imenovala se je 
      komisija, ki jo je sedaj verjetno potrebno izpopolniti, da bo lahko  čim prej pričela z delom. 
 
2 - opozoril je na zelo slabo razsvetljavo na novi avtobusni postaji  na Smolniku; 
 
3 - opozoril je, da mora občinski svet sprejeti sklep za  financiranje svetniških skupin. 
 

Ad/1 -    odgovor pripravila  Tanja Kocjan:  
 Strategijo razvoja športa v Občini Ruše pripravljata g. Tomi Prosnik, v.d. direktorja in g. 
 Jernej Ajd, podžupan. Osnutek strategije bo pripravljen v prihodnjem mesecu ter nato 
 športni zvezi in društvom posredovan v razpravo in podajo pripomb.  

 
Ad/2 -   odgovor pripravil Boštjan Jerman: 

V omenjeni svetilki smo zamenjali obstoječo sijalko z močnejšo, bomo pa skušali pridobiti 
 tudi soglasje Direkcije RS za ceste za postavitev dodatne svetilke na nasprotni strani 
 prehoda za pešce. 

 
Ad/3 –  odgovor pripravila  Olga Malec: 

Za financiranje svetniških skupin je pripravljen Sklep št. 4 v Odloku o  Proračuna Občine 
 Ruše za leto 2015.  

 
 
Drago Škof  
1 - predlaga, da se na avtobusni relaciji Maribor – Ruše – Smolnik med osnovno šolo in viaduktom 
      uredi avtobusna postaja. 
 
2 - moti ga, da v centru Ruš ni table za smer Lobnica. 
 

Odgovor pripravil Boštjan Jerman: 
Ad 1 – Za umestitev novega avtobusnega postajališča smo Direkcijo RS za ceste že večkrat pozivali 

k izdaji soglasja in mnenja. V ta namen smo večkrat opravili terenski ogled s pristojno 
komisijo oz. njihovimi službami ter jim tudi posredovali mnenje SPVCP-ja Občine Ruše. Za 
umestitev novega avtobusnega postajališča je potrebno izdelati ustrezno projektno 
dokumentacijo ter pridobiti potrebno soglasje, tako DRSC-ja kot morebitnih lastnikov 
zemljišč – z izdelavo potrebne dokumentacije bomo pričeli po sprejetju proračuna. Naj pa 
dodamo, da smo želeli novo avtobusno postajališče umestiti v prostor ob rekonstrukciji 
obravnavane ceste, vendar nikakor nismo uspeli pridobiti soglasij lastnika zemljišč, kjer je 
bilo postajališče predvideno. 
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Ad/2 - Del signalizacije bo postavljen v sklopu postavitve turistične in obveščevalne signalizacije, 
lahko pa izdelamo kažipote v lastni režiji (podobne kot so turistične table oz. označevalne 
table na pohodniških poteh). 

 

 
 
Truda Pepelnik 
- zanima jo, če je možno, da občina odstopi kakšen prostor za sestanke list in strank. 
 

Odgovor -  župan: 
-  na voljo so prostori na občini (sejna soba v RO, sejna soba v kleti, županova pisarna), potrebno je 
   le uskladiti termine s tajnico  Nino Kolar; 
- za kulturne domove termine usklajuje Tina Očko 

 
 
Marjana Kotnik Poropat 
1 - se strinja z Dragom  Škofom glede avtobusne postaje na relaciji Maribor – Ruše – Smolnik (na 
     odseku  med osnovno šolo in viaduktom je NI). 
 
2 - predlaga še, da se uredi  postajališče za vlak na Smolniku. 
 

Odgovor pripravil Boštjan Jerman: 
Ad/1 - Odgovor je bil delno že podan. 
 
Ad/2 -  pred časom so potekali razgovori kar se železniškega postajališča tiče,  saj so bile Slovenske 
              železnice zainteresirane za umestitev postajališča v povezavi z iztekom predvidene 
              smučarske proge. Razgovore bomo ponovno vzpostavili oz. jih pozvali, da se do predloga 
             opredelijo. 

 
 
Vprašanje - Barbara Jert 
1 - zanima jo, če se razmišlja o ureditvi klančine za invalide na osnovni šoli 
      (osnovna šola zbira denar za klančino in dvigalo). 
 

Odgovor pripravila   Tanja Kocjan: 
V kolikor bo osnovna šola predlagala, da se pristopi k sofinanciranju ureditve klančine za invalide, 
bo Občina Ruše v rebalansu za leto 2015 ali v  proračunu za leto 2016 zagotovila sredstva, v okviru 
svojih zmožnosti.  
 
Odgovor - župan: 
Z osnovno šolo je potrebno vzpostaviti boljše sodelovanje. Kar se tiče investicij na osnovni šoli 
bomo tej problematiki posvetili večjo pozornost.  Ni dovolj samo klančina, šola se mora prilagoditi 
tudi v samem delovanju. 

 
 
Stanislav Krainer 
- občan ga je opozoril, da reflektorji v Športnem parku Ruše gorijo celo noč. 
 

 Odgovor - župan:  obstaja dogovor, da uporabniki prosijo za vklop reflektorjev, ko jih potrebujejo, 
                                   drugače so  reflektorji izklopljeni. 
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Bojana Muršič 
1 - zanima jo, kako je urejeno servisiranje in vzdrževanja Cezam-ovih objektov (ne delajo kolesa na 
      fitnesu, določeni tuši…) 
 
2 -  zanima jo poraba vode, elektrike in ogrevanja za Cezam-ove objekte. 
 
3 - od občanov Pod goroj 57 je dobila informacijo, da tisti, ki imajo poštne nabiralnike, ne dobivajo 
      Ruških novic. 
 

Odgovor pripravila Marjana Blažke: 
Ad/1 Servisiranje in vzdrževanje objektov Cezam-a do sedaj poteka na relaciji ŠPR-Občina-izvajalec. 

Po ugotovitvi poškodbe ali okvare aparatur, se izbere najugodnejši ponudnik, ki na podlagi 
naročila opravi naročeno delo. Manjša tekoča vzdrževalna dela opravijo vzdrževalci, ki so na 
tem objektu redno zaposleni. Napake se odpravljajo v najkrajšem možnem času in v obsegu 
za-to namenjenih sredstev v proračunu. 

 
Ad/2 Strošek poraba vode, elektrike in ogrevanja Cezam-ovih objektov je za ŠPR razviden iz 

proračunske postavke 8119 (strošek za obdobje okt-dec 2014: električna energija 9.138 €, 
ogrevanje 10.717 € in strošek vode 1.645 €). Za objekt Mariborska cesta 33 analitično vodi 
stroške CEZAM sam, v proračunu občine pa so zajeti na proračunski postavki 823. Cezam 
mesečno posreduje na občino zahtevke, katerim so priloženi računi stroškov za določeno 
obdobje. (Strošek za obdobje okt-dec:  električna energija 2.472 €, ogrevanje 982 €, voda 70 
€.) Analitika omenjenih stroškov bo podana s strani CEZAM-a pri obravnavi letnega poročila 
za leto 2014. V kolikor bi želela natančen analitični vpogled v omenjene stroške (po računih) 
pred obravnavo letnega poročila, ji je omogočen vpogled v občinski upravi občine.  

 
Ad/3 – pošta je o zadevi ponovno obveščena (predhodno je že bila) 
 


